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Abstract (en)
[origin: US4530858A] The present invention relates to a continuous coating process by a layer of Zn, Al or of a Zn-Al alloy for a cold laminated steel
band comprising a heating thermic cycle, followed by a rapid cooling, a tempered coating in the metal bath of coating in fusion, at a temperature
from 460 DEG to 500 DEG C., and a subsequent cooling, characterized in that after the tempered coating, the coated steel band is subjected to
an over-aging treatment by maintaining the band at a temperature comprised between 430 DEG and 270 DEG C. during at least two minutes. This
process is carried out in an installation comprising an over-aging chamber.

Abstract (fr)
La présente invention est relative a un procédé en continu de revétement par une couche de Zn, Al ou d'un alliage Zn-Al d'une bande d'acier
laminée a froid, comprenant un cycle thermique de chauffage, suivi d'un refroidissement rapide, un revétement au trempé dans le bain de métal de
revétement en fusion, a une température de 460 a 500°C, et un refroidissement ultérieur, caractérisé en ce que, apres le revétement au trempé, la
bande d'acier revétue est soumise a un traitement de survieillissement par maintien de la bande a une température comprise entre 430 et 270°C
pendant au moins deux minutes. Ce procédé est mis en oeuvre dans une installation comportant une enceinte de survieillissement.
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